
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 24. března 2009 

 

Přítomni: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

Jitka Jakobsová (zástupce rodičů) – caspar.cernic@tiscali.cz 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Program: 

 

1. Schválení jednacího řádu školské rady – Mgr. J. Sedláček 

2. Volba předsedy a místopředsedy ŠR – Mgr. J. Sedláček 

3. Schválení ŠVP 

4. Diskuse, různé 

 

ad 1) 

Jednací řád školské rady byl schválen všemi nově zvolenými členy školské rady pro další období 

počínaje dnem 24. 3. 2009. 

ad 2) 

Předsedou ŠR na další období byl zvolen Mgr. Josef Drmota, místopředsedou Ing. Miroslav Nosek, 

zapisovatelkou PaedDr. Věra Zadinová. 

Plán činnosti ŠR na rok 2009 byl dohodnut následovně: Schůzky proběhnou vždy na počátku září 

(schvalování výroční zprávy) a v prosinci. Pokud bude zapotřebí, je možné svolat mimořádné zasedání 

kdykoliv. 



ad 3) 

Ředitel školy Mgr. Jan Sedláček seznámil přítomné se školními vzdělávacími plány: 

ŠVP pro vyšší gymnázium navazuje na ŠVP pro nižší gymnázium, podle kterého se učí od školního 

roku 2007/2008. ŠVP pro SOŠ bylo vytvářeno na základě vzorového školního plánu Obchodní 

akademie v Pelhřimově, kde také probíhalo proškolování učitelů. 

Úvodní části obou ŠVP jsou stejné – materiální podmínky, klasifikační řád… Rozpracování jednotlivých 

předmětů vychází z rámcových vzdělávacích plánů a odpovídá zaměření škol. 

Oba školní plány byly schváleny pedagogickou radou 23. 3. 2009. 

Školní vzdělávací plán pro vyšší gymnázium a střední odbornou školu byl členy školské rady 

jednohlasně schválen. 

ad 4) 

Mgr. J. Sedláček seznámil přítomné s návrhem změny školního řádu, týkající se používání mobilních 

telefonů – do školního řádu bude přidán článek 18: „Mobilní telefony mají žáci ve vyučovací hodině 

vypnuté a nemanipulují s nimi.“ Tento dodatek byl schválen všemi členy ŠR. 

Informace o návštěvě učitelů fyziky v CERNu u Ženevy a možnostech popularizace této akce – Mgr. J. 

Sedláček. 

Mgr. R. Fabeš informoval o projektu dostavby areálu škol – výběrové řízení proběhne v červenci – 

srpnu 2009, do konce října se začne stavět, dokončení je plánováno na rok 2011. Financování je 

závislé na přídělu dotací z evropských fondů. 

 

 

 

Zapsala: Věra Zadinová 


